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         -projekt - 
 

Protokół Nr XXVIII/X/12 
z sesji Rady Miejskiej Lądka-Zdroju 

z dnia 25 października 2012 r. 
 
 
 
 
 I/1. Sesję rozpoczęto o godz. 15.00, a zakończono o godz. 17.00. Miejsce obrad: sala 

konferencyjna UMiG Lądek-Zdrój. 
Obradom przewodniczył: Przewodniczący Rady Miejskiej – Janusz Sosna. 
 
I/2. Przewodniczący stwierdził quorum niezbędne do podejmowania prawomocnych  
uchwał. Na sali obrad na 15 radnych obecnych 14. 
Przewodniczący powitał Burmistrza, pracowników Urzędu, radnych i przybyłych na 
sesję mieszkańców. 
 
I/3. Porządek obrad. 
 
Przewodniczący Rady poinformował, Ŝe zmienia się tytuł jednego projektu uchwały. 
Jest projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XXVI/167/12 Rady Miejskiej w 
Lądku-Zdroju z dnia 30 sierpnia 2012 r., a ma być projekt uchwały w sprawie zmiany 
uchwały nr XIV/83/11 Rady Miejskiej w Lądku-Zdroju z dnia 29.09.2011 r. w 
sprawie gospodarowania nieruchomościami stanowiącymi własność Gminy Lądek-
Zdrój. 
 
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie przyjęcie porządku obrad wraz z 
poprawką. 
 
W wyniku głosowania przy 14 głosach „za” (jednogłośnie) Rada przyjęła porządek 
obrad w brzmieniu: 
 
I. Część I. 
Sprawy proceduralne (otwarcie obrad, stwierdzenie quorum, zatwierdzenie protokołu 
z poprzedniej sesji) 
II.  Część II 
1. Sprawozdanie Burmistrza z działalności między sesjami. 
2. Podjęcie uchwał w sprawie: 
a/ dokonania zmian w Uchwale BudŜetowej Miasta i Gminy Lądek-Zdrój na rok 2012, 
b/ zmiany uchwały Nr XX/116/12 Rady Miejskiej Lądka-Zdroju z dnia 1 marca 2012 
r. w sprawie: powołania składu osobowego komisji, 
c/ opłaty uzdrowiskowej, 
d/ określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych, 
e/ zamiaru likwidacji filii Gminnej Biblioteki Publicznej w Lądku-Zdroju w 
miejscowościach Radochów i Trzebieszowice, 
f/  zmiany uchwały nr XIV/83/11 Rady Miejskiej w Lądku-Zdroju z dnia 29.09.2011 
r. w sprawie gospodarowania nieruchomościami stanowiącymi własność Gminy 
Lądek-Zdrój. 
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3. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych w Gminie Lądek-Zdrój w roku 
szkolnym 2011/2012. 
4. Interpelacje, wnioski i sprawy róŜne. 
5. Zamknięcie obrad. 
 
I/4. Zatwierdzenie protokołu z poprzedniej sesji. 
 
Przewodniczący Rady poinformował, Ŝe uwagi do protokołu wniosła 
Wiceprzewodnicząca Rady i Burmistrz. Uwagi zostały uwzględnione. 
 
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie przyjęcie protokołu z poprzedniej 
sesji. 
 
W wyniku głosowania przy 14 głosach „za” (jednogłośnie) Rada przyjęła w/w 
protokół. 
 
Doszedł radny Mirosław Wojczuk – 15 osób. 
 
Ad. pkt. 1. Sprawozdanie Burmistrza z działalności między sesjami. 
 
Burmistrz zwracając się do Przewodniczącego i Wysokiej Rady poinformował: 
 

• Odbyła się nieoficjalna wizyta gości z gminy Goedereede. Mieliśmy okazję się 
spotkać. Goście poinformowali o tym, Ŝe decyzja w sprawie likwidacji Gminy jest 
przesądzona.  

• W sprawie dotyczącej sporu sądowego między Gminą Lądek-Zdrój a firmą Saltem 
rozpoczęli pracę biegli powołani przez sąd. W dniu dzisiejszym odbyła się wizytacja 
obiektu przez biegłych. 

• Rozpoczęły się prace związane z utwardzeniem placu na ulicy kościelnej – przy 
szkole podstawowej nr 1 

• Wyłoniliśmy wykonawcę na przebudowę drogi gminnej w Stójkowie – w ramach 
porozumienia z Nadleśnictwem, 

• 20 listopada odbędą się przetargi na grunty rolne, które w tym roku gmina 
wytypowała do przetargu w roku bieŜącym, 

• W dniu dzisiejszym odbyła się spotkanie w sprawie instalacji regionalnej do której 
naleŜymy. 

Zwracam się do Przewodniczącego i Wysokiej Rady o przesunięcie sesji listopadowej   
na początek grudnia w związku z trwającymi pracami i zbieraniem opinii odnośnie 
konieczności przygotowania projektu uchwały w sprawie wywozu i segregowania 
nieczystości stałych. 

• Jestem po rozmowie ze starostą kłodzkim w sprawie ewentualnego partycypowania 
przez gminę w remoncie odcinka ul. Kościuszki i chodnika przy ul. Kościuszki 
pomiędzy pocztą a Barbarą 

• Radni chcą uczestniczyć w pracach nad restrukturyzacją ZBK. Rozmawialiśmy o 
uczestniczeniu radnych w zespole ds. restrukturyzacji. Oczywiście chętnie podzielę się 
odpowiedzialnością. Prośba o wytypowanie 3 radnych. 
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• W związku z pomysłem wiceprzewodniczącej Mirosławy Boduch dotyczącym 
przeniesienia LO do budynku gimnazjum proponuję, by powołać zespół, który 
przeanalizuje ten pomysł. Prośba o wytypowanie radnych do zespołu. 

• Komputery dla radnych – prawdopodobnie na sesję listopadową! Portal później. 

 

Wiceprzewodnicząca Rady Mirosława Boduch zwróciła się z pytaniem, czy Burmistrz 
przewiduje przeprowadzenie konsultacji społecznej w sprawie sposobu i zasad obliczania 
wywozu odpadów. 

Burmistrz odpowiedział, Ŝe są ograniczone moŜliwości rozliczania, bo na terenach 
wiejskich nie ma liczników wodnych. Jest zwolennikiem, aby obliczać na podstawie 
powierzchni mieszkalnej. Jest to łatwy system do wyegzekwowania, ale niezbyt 
sprawiedliwy. Pozostaje jeszcze system naliczania opłaty od ilości osób. Jeśli chodzi o 
wielkość opłat problem polega na tym, Ŝe najpierw naleŜy ustalić stawki, a później 
dopiero moŜna ogłosić przetarg. Są dyskusje, w którym kierunku iść. Podatek śmieciowy 
będzie znacznie wyŜszy poprzez zmianę ustawy. Będzie jedna firma monopolistyczna. 

Wiceprzewodnicząca Rady zapytała, co jeśli ustalimy stawkę na jakimś poziomie, a po 
przetargu okaŜe się, Ŝe stawki muszą być wyŜsze. 

Burmistrz odpowiedział, Ŝe będzie moŜna uchwałą Rady drugi raz przyjąć stawki, ale i 
tak będzie to duŜy szok dla mieszkańców. 

Wiceprzewodnicząca Mirosława Boduch zadała pytanie, czy musi być ogłaszany 
przetarg, bo są na ten temat róŜne stanowiska. Czy będziemy szli w przetarg zgodnie z 
zamierzeniem Ministra Środowiska czy nie. 

Burmistrz odpowiedział, Ŝe stanowisko Inspektora Ochrony Środowiska jest takie, Ŝe za 
nie przeprowadzenie przetargu będzie nałoŜona kara od 10-50 tys. zł. Mamy spółkę 
międzygminną, rozmawiamy o doposaŜeniu spółki Ŝeby spełniła wymagania do przetargu. 
Nie ma odwagi Ŝeby się temu sprzeciwić. System ma być uruchomiony nie wcześniej niŜ 
01.07.2013 r. Problemem nie powinny się zajmować samorządy, ale ministerstwo. 

Radny Leszek Pazdyk zapytał co będzie ze spółką jeśli zostanie ogłoszony przetarg i 
nasza spółka nie wygra. 

Burmistrz powiedział, Ŝe jeŜeli będzie przetarg, to postaramy się, aby spółka przystąpiła. 
Jeśli nie wygra, to trzeba będzie ją zlikwidować, a kompostownia pozostanie i będziemy 
ją stopniowo likwidować. Do spółki nie wnieśliśmy niczego aportem tylko 
wydzierŜawiliśmy, mienie jest nasze. 

Radny Leszek Pazdyk zapytał czy wszystkie nieczystości są wywoŜone do Lądka czy 
gdzie indziej. 

Burmistrz odpowiedział, Ŝe Stronie ma jedną kwaterę niezabudowaną, ubiegało się o 
otwarcie czwartej kwatery, ale nie otrzymali zgody. W Lądku stacja przeładunkowa, a 
później wiezione są do Nysy. 

Radny Leszek Pazdyk stwierdził, Ŝe kompostownia wygląda tragicznie. Za czasów śp. 
Pana Dariusza Borsuka tam było zupełnie inaczej. 

Burmistrz stwierdził, Ŝe to były czasy kiedy na kompostowni pracowało 20 osób, dzisiaj 
jest to stacja przeładunkowa, pracują tylko 3 osoby. Panuje teraz pewien nieład. KaŜdy 
odpad jest waŜony i wystawia się kartę przekazania odpadów, tyle teŜ trzeba wywieźć do 
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Nysy. W spółce mamy 51% udziałów Ŝeby mieć decydujący głos np. przy rozwiązaniu 
spółki. Spółkę i Gminę obowiązuje umowa dzierŜawy. 

 

Ad. pkt. 2. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a/ dokonania zmian w Uchwale BudŜetowej Miasta i Gminy Lądek-Zdrój na rok 
2012, 

Skarbnik Joanna Słoniewska poinformowała o zmianach do projektu, które były 
przedłoŜone na posiedzeniu komisji. 

Załącznik nr 2 zwiększamy – wprowadza się dział 750 roźdz. 75023 § 4350 – 5.000,00 zł. 
Załącznik nr 2 dział 757 roźdz. 75702 § 807 z kwoty 11.215,00 zł. zmieniamy na kwotę 
5.065,00 zł. Po § 6 projektu uchwały wprowadza się § 7 i przesuwa się 500,00 zł. dział 
801, roźdz. 80146 § 3020 z planu finansowego UMiG zwiększając plan finansowy 
Przedszkola. Pozostałe § zmieniają kolejność. Wprowadzenie środków finansowych na 
zwrot podatku akcyzowego. Załącznik nr 1 dochody, dział 010, rozdz.. 01095 § 201 
wprowadza się kwotę 45.536,25 zł. Załącznik nr 2 dział 010 roźdz. 01095 § 4430 – 
44.643,38 plan wynosił 62.057,10 zł. dział 010, rozdz.. 01095 § 4210 wprowadzamy 
kwotę 892,87 zł. Zmiana porządkowa dział 921, rozdz..92105 § 6057 minus 1.952,00 zł., 
oraz § 6059 plus 1.952,00 zł, dotyczy to zadania pn. wymiana pokrycia dachowego na 
wiacie w sołectwie Radochów., oraz dział 757, roźdz. 75702 § 8070 będzie zwiększenie 
na kwotę 5.065,00 i wprowadza się w dziale 900, roźdz. 90095 § 4300 kwotę 700,00 zł. z 
przeznaczeniem na schronisko dla psów oraz w dziale 750, roźdz. 75023 § 4280 kwotę 
450,00 zł. z przeznaczeniem na usługi zdrowotne. 

Przewodniczący Komisji Gospodarczej Stanisław Skrobotun poinformował, Ŝe komisja 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały wraz z poprawkami. 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały wraz z poprawkami. 

W wyniku głosowania przy 15 głosach „za” (jednogłośnie) Rada podjęła uchwałę nr 
XXVIII/178/12, która stanowi załącznik do protokołu z sesji. 

b/ zmiany uchwały nr XX/116/12 Rady Miejskiej Lądka-Zdroju z dnia 1 marca 2012 
r. w sprawie: powołania składu osobowego komisji, 

Przewodniczący Rady poinformował, Ŝe radny Tomasz Stuła złoŜył akces pracy w 
Komisji Gospodarczej i Komisji Społecznej. 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

W wyniku głosowania przy 15 głosach „za” (jednogłośnie) Rada podjęła uchwałę nr 
XXVIII/178/12, która stanowi załącznik do protokołu z sesji. 

c/ opłaty uzdrowiskowej, 

Przewodniczący Komisji Gospodarczej Stanisław Skrobotun poinformował, Ŝe komisja 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały ze zmianami. 

Przewodniczący Rady poinformował, Ŝe proponuje się podniesienie prowizji inkasentów 
na 10%, a opłatę uzdrowiskową na 3,50 zł. 

 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały wraz z poprawkami. 
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W wyniku głosowania przy 13 głosach „za”, 1 – „wstrzymującym” i 1 „przeciwnym” 
Rada podjęła uchwałę nr XXVIII/179/12, która stanowi załącznik do protokołu z sesji. 

d/ określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych, 

Przewodniczący Komisji Gospodarczej Stanisław Skrobotun poinformował, Ŝe komisja 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

W wyniku głosowania przy 13 głosach „za” i 2 „wstrzymujących” Rada podjęła uchwałę 
nr XXVIII/180/12, która stanowi załącznik do protokołu z sesji. 

e/ zamiaru likwidacji filii Gminnej Biblioteki Publ icznej w Lądku-Zdroju w 
miejscowościach Radochów i Trzebieszowice, 

Przewodnicząca Komisji Społecznej Karolina Sierakowska-Dawidowicz 
poinformowała, Ŝe komisja negatywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Wiceprzewodnicząca Rady Mirosława Boduch zaproponowała, aby w razie głosowania 
jak na posiedzeniu komisji zobowiązać Dyrektora CKiR do przedstawienia innej 
koncepcji funkcjonowania filii bibliotek, aby ich nie likwidować. 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

W wyniku głosowania przy 1 głosie „za”, 12 „przeciwnych” i 2 „wstrzymujących” Rada 
nie podjęła w/w uchwały. 

f/ zmiany uchwały nr XIV/83/11 Rady Miejskiej w Lądku-Zdroju z dnia 29.09.2011 
r. w   sprawie gospodarowania nieruchomościami stanowiącymi własność Gminy 
Lądek-Zdrój, 
 
Przewodniczący Komisji Gospodarczej Stanisław Skrobotun poinformował, Ŝe komisja 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Przewodniczący Rady poinformował, Ŝe Burmistrz wnosi do projektu autopoprawki, 
które radni otrzymali w wersji papierowej. 
Radny Leszek Pazdyk poinformował, Ŝe mieszkańcy są obecni na sesji, bo chcieli 
wiedzieć czy lokale uŜytkowe będą wliczane do ogólnej powierzchni. 
Przewodniczący Rady wyjaśnił, Ŝe lokale uŜytkowe i pustostany nie będą wliczane do 
ogólnej powierzchni. 
 
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały wraz z poprawkami. 
 
W wyniku głosowania przy 15 głosach „za” (jednogłośnie) Rada podjęła uchwałę nr 
XXVIII/181/12, która stanowi załącznik do protokołu z sesji. 
 
Przewodniczący ogłosił przerwę w obradach. 
 
Po przerwie przystąpiono do realizacji kolejnego punktu porządku obrad. 
 
Ad. pkt. 3. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych w Gminie Lądek-Zdrój 
w roku szkolnym 2011/2012. 
 
Wiceprzewodniczący Rady Dariusz Styczyrz w imieniu swoim i Wiceprzewodniczącej 
Rady Mirosławy Boduch na ręce Burmistrza złoŜył podziękowanie dla pracownika 
merytorycznego za rzetelne i przejrzyste przygotowanie materiału. 
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Wiceprzewodnicząca Rady Mirosława Boduch zapytała czy jest zamiar zrobienia czegoś 
w kwestii podniesienia wyników nauczania w szkołach wiejskich, czy będą programy 
naprawcze. W niektórych obszarach obserwuje się sukcesywny spadek poziomu 
nauczania w szkołach podstawowych i w gimnazjum. 
Burmistrz wystąpił z propozycją, aby na następne posiedzenie Rady lub komisji zaprosić 
Dyrektorów Szkół. 
Radna Karolina Sierakowska-Dawidowicz poinformowała, Ŝe rozmawiała z insp. Alicją 
Bryja w tej sprawie, szczególnie chodzi o szkołę w Trzebieszowicach. Prośba o analizę 
czy te dzieci nie odstają po przejściu do Gimnazjum. 
Burmistrz odpowiedział, Ŝe jest problem z małymi wiejskimi szkołami, jest tam niŜszy 
poziom. Nie analizował tego pod względem przejścia ze szkoły podstawowej wiejskiej do 
Gimnazjum. 
Radny Tomasz Stuła powiedział, Ŝe w Szkole w Trzebieszowicach chyba nie ma 
poraŜających róŜnic, w ciągu sześciu miesięcy to się wyrównuje. 
Radna Monika Miszczyńska stwierdziła, Ŝe dzieci ciche i spokojne mają problem przez 
cały okres nauki w Gimnazjum. 
Burmistrz poinformował, Ŝe coraz głośniej mówi się, Ŝe reforma oświatowa jest zła, 
tylko nikt nie ma odwagi tego zmienić. 
Radny Paweł Buła stwierdził, Ŝe w SP-Trzebieszowice nie ma Ŝadnej dyscypliny, nikt nie 
panuje nad tym, co się dzieje. Jest problem większości kadry nauczycielskiej. 
Burmistrz zaproponował, aby połączyć wnioski i stworzyć zespół, który zajmie się 
oświatą. 
Radna Monika Miszczyńska dodała, Ŝe średnia moŜe być zaniŜona tam, gdzie jest mniej 
uczniów. 
Wiceprzewodnicząca Rady Mirosława Boduch powiedziała, Ŝe się z tym nie zgadza, bo 
tam gdzie jest mniej uczniów są wyniki lepsze. Wszystko zaleŜy od „materiału”, który 
przychodzi do szkoły. 
Radny Stanisław Skrobotun powiedział, Ŝe w szkołach wiejskich nauczycielka zna 
wszystkie dzieci i rodziców i to teŜ ma wpływ na wyniki. 
Radny Tomasz Stuła stwierdził, Ŝe ze wskaźnikami i statystyką róŜnie bywa. Im mniej 
dzieci tym lepsze moŜliwości nauki. 
 
Ad. pkt. 4. Interpelacje, wnioski i sprawy róŜne – informacja o oświadczeniach 
majątkowych. 
 
Wiceprzewodnicząca Rady Mirosława Boduch odczytała tekst interpelacji, która będzie 
złoŜona na ręce Przewodniczącego Rady. 
Z-ca Burmistrza Łukasz Waluś zapytał co rozumieć przez nieruchomość rolną, bo są 
dwie definicje. 
Wiceprzewodnicząca Rady Mirosława Boduch odpowiedziała, Ŝe na podstawie danych z 
ewidencji. 
Wiceprzewodnicząca Rady wystąpiła z wnioskiem zobowiązania Burmistrza do 
przedłoŜenia do końca listopada koncepcji funkcjonowania filii bibliotek na terenach 
wiejskich Gminy Lądek-Zdrój. 
 
Przewodniczący Rady poddał pod glosowanie w/w wniosek. 
 
W wyniku głosowania przy 15 głosach „za” (jednogłośnie) Rada przyjęła w/w wniosek. 
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Przewodniczący Rady zwrócił się do radnych o zgłaszanie akcesu pracy w zespole ds. 
restrukturyzacji ZBK. 
Akces pracy w zespole zgłosił Przewodniczący Rady. 
 
Przewodniczący Rady zwrócił się do radnych o zgłaszanie akcesu pracy w zespole ds. 
oświaty. 
Akces pracy w zespole zgłosili radni: Mirosława Boduch, Paweł Buła, Mirosław 
Wojczuk, Karolina Sierakowska-Dawidowicz. 
 
Przewodniczący Rady poinformował, Ŝe miała być przedstawiona informacja dotycząca 
oświadczeń majątkowych radnych, ale do dnia sesji taka informacja nie wpłynęła z 
Urzędu Skarbowego. 
Przewodniczący poinformował równieŜ, Ŝe radny Stanisław Skrobotun złoŜył rezygnację 
z funkcji Przewodniczącego komisji. 
Wpłynęło podziękowanie od Pana Jerzego Gołka za przyznanie tytułu „Honorowego 
Obywatela Lądka-Zdroju”. 
Podziękowanie odczytała Wiceprzewodnicząca Rady Mirosława Boduch. 
Radny Leszek Pazdyk poinformował, Ŝe zainteresowani kupnem garaŜy przy obwodnicy 
zgłaszają wysoką cenę ogłoszoną w przetargu. 
Z-ca Burmistrza Łukasz Waluś odpowiedział, Ŝe za ok. 40 m ok.4,5 tys. zł +VAT, 
wychodzi ok. 125 zł/m2., nie ma zainteresowania, Gmina zeszła z ceny. 
Burmistrz uzupełnił, Ŝe podstawą jest wycena rzeczoznawcy na podstawie analizy ceny 
gruntów w Gminie. 
Z-ca Burmistrza Łukasz Waluś dodał, Ŝe przyjęto zasadę, Ŝe schodzimy z ceny wartości 
nieruchomości zabudowanej do 50%, z którymi wiąŜą się wydatki związane z ich 
utrzymaniem. 
Radny Mirosław Wojczuk powiedział, Ŝe insp. Roman Stępak obiecał, Ŝe będzie 
załatwiona sprawa znaków, a do tej pory tego nie zrobiono. Np. ul. Lipowa. 
Burmistrz  wyjaśnił, Ŝe przy ulicy jednokierunkowej jest parkowanie tylko z jednej strony 
(po lewej stronie). 
Radny Mirosław Babiak przekazał, Ŝe na ul. Słodowej jest zakaz parkowania po lewej 
stronie, czyli moŜna parkować po prawej. 
Przewodniczący Rady powiedział, Ŝe nie byłoby pytań, gdyby Pan Roman Stępak 
załatwił sprawę jak trzeba, tzn. tam gdzie moŜna, to zmienić znaki, a na pozostałe tematy 
udzielić pisemnego wyjaśnienia. Teraz jest tak, Ŝe radni mówią, a odpowiedzi nie ma. 
Radna Monika Miszczyńska przypomniała o dziurze w Trzebieszowicach, która w 
dalszym ciągu jest nie naprawiona. NaleŜy wystąpić do województwa Ŝeby zamontowano 
rynienki Ŝeby woda schodziła. 
Burmistrz odpowiedział, Ŝe jako Gmina wiele razy ten problem zgłaszaliśmy. 
Wiceprzewodniczący Rady Dariusz Styczurz stwierdził, Ŝe skoro jest zagroŜenie, to 
wnioskuje o wystąpienie z wnioskiem do Prokuratury. 
 
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie w/w wniosek. 
 
W wyniku glosowania przy 14 głosach „za” i 1 „wstrzymującym” Rada przyjęła wniosek. 
 
Radny Leszek Pazdyk  w imieniu druhów straŜaków podziękował za wkład w zakup 
materiału budowlanego. 
Radna Marzenna Konopska zgłosiła konieczność remontu połączenia drogi starej z 
nową w Trzebieszowicach. 
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Burmistrz wyjaśnił, Ŝe droga powstała juŜ dawno, teraz byłby problem z uzyskaniem 
pozwolenia na budowę ze względu na zjazd. Mogłaby to być tylko droga ślepa do nowej 
drogi. Niestety nie na wszystko są środki. Nie ma pieniędzy na koncie. 
 
Ad. pkt. 5. Zamknięcie obrad. 
 
W związku z wyczerpaniem porządku sesji Przewodniczący Rady ogłosił zamknięcie 
obrad. 
 
 
Protokółowała: Maria Staszyńska 
 
 

 
 

 

 

 
 
                                                                                                                                                                                                                                                                                                                            


